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Protokół Nr 8 /2014 

z  posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu  23 czerwca 2014 r. 

 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów  uchwał w sprawie:  

   a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) w 

Białogardzie, 

   b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

d)  zatwierdzenia  sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 

2013 r.   wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Miasta  Białogard na rok 

2013. 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 12

00
 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Krystyna Leś.  

  

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i zmieniony porządek Komisji o 

wprowadzenie wniosków o zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego miasta 

Białogard jako pkt 3, głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 

Ad 2  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty  uchwał w sprawie:  

   a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) w 

Białogardzie, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3 (jednogłośnie). 

 

 

   b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

A.Siwek – pytał o środki na pomoc społeczną, gdzie z 54 tys. zł przeznaczono  31 tys. zł  na 

płace i niecałe 13 tys. zł  na inne cele. Wiceprzewodniczący Rady pytał z czego się bierze 

wzrost wynagrodzeń, skoro zaplanowano środki na ten cel? 

Skarbnik – wyjaśniła, że chodzi o niedoszacowanie płac w Szkole Podstawowej Nr 3. 

Burmistrz – dodał, że oświata jest skomplikowana, bo rok szkolny nie pokrywa się z 

budżetowym, a takie sygnały były już wcześniej. Na to składa się wiele czynników jak 
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nauczanie indywidualne, gdzie pojawiają się chore dzieci, w związku z przyznaną decyzją. 

Natomiast  w pomocy społecznej to Wojewoda decyduje na co je wydać, środki przychodzą 

ze wskazaniem. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod glosowanie  

w/w projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3 (jednogłośnie). 

 

 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Skarbnik dodała, że rozliczenia dokonuje się strumieniem odpadów a nie ryczałtem. 

Burmistrz – uzupełnił, że wchodzimy do tego projektu z opóźnieniem, Koszalin wygrał 

ten przetarg, jesteśmy przypisani do Sianowa. Koszalin postarał się o dopłaty z Unii 

Europejskiej i będziemy mieli niższą cenę. To skompensuje wzrost cen. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-1 , przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

 

d)  zatwierdzenia  sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 

2013 r.   wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Miasta  Białogard na rok 

2013. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Komisja  nie zajęła stanowiska w  w/w projekcie uchwały, głosując: 

za- 0, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 

 

Ad 3  
Wnioski o zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard, 

stanowiące załączniki do protokołu przedstawili: A.Miszczor, Naczelnik Wydz. GP i Marek 

Zalewski, Wydz. GP. 

 

 

Komisja zaopiniowała  następujący wykaz wniosków o zmianę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard, głosując:  

Wnioski z Urzędu: 

Wniosek Nr 46 – za-0, przeciw-3, wstrzymało się-1 - opinia  negatywna   

Wniosek Nr 47 – za-4 (jednogłośnie) - opinia pozytywna 

A.Siwek  – pytał o budynek przy ul. NMP 3? 

M.Zalewski – wyjaśnił, że chodzi o budynek rozebrany. 

Wniosek Nr 48 – za-4 (jednogłośnie) - opinia pozytywna 

Wniosek Nr 49 -  za-4 (jednogłośnie) - opinia pozytywna 

Wniosek Nr 51 – za-4 (jednogłośnie) - opinia pozytywna 

Wniosek Nr 52 – za-4 (jednogłośnie) - opinia pozytywna 

Wniosek Nr 54 – za-0, przeciw-3, wstrzymało się-0 – opinia negatywna 

Wniosek Nr 55 – za-0, przeciw-4, wstrzymało się-0 – opinia negatywna 
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Wniosek Nr 56 – za-4 (jednogłośnie) – opinia pozytywna  

Wnioski mieszkańców: 

Wniosek Nr 92 - za-4 (jednogłośnie) - opinia pozytywna  

Wniosek Nr 93 - za-4 (jednogłośnie) - opinia pozytywna  

A.Siwek -  pytał czy likwidujemy drogę? 

M.Zalewski  – wyjaśnił, że to nie droga tylko ciąg pieszy. 

A.Siwek – pytał gdzie będzie droga? 

Naczelnik – wyjaśniła, że ciąg pieszy zostanie zachowany a zabudowa będzie nad linią. 

M.Zalewski  – odpowiedział, że tak samo tylko pozwolą zbudować komuś nad. 

Wniosek Nr 94 – za-0, przeciw-4, wstrzymało się-0 – opinia negatywna 

Wniosek Nr 96 – za-4 (jednogłośnie) – opinia pozytywna 

Wniosek Nr 97 – za-4 (jednogłośnie) – opinia pozytywna 

Wniosek Nr 98 - za-0, przeciw-4, wstrzymało się-0 – opinia negatywna 

Wniosek Nr 101 – za-4 (jednogłośnie) – opinia pozytywna 

Wniosek Nr 102 – za-0, przeciw-4, wstrzymało się-0 – opinia negatywna 

Wniosek Nr 103 - za-4 (jednogłośnie) – opinia pozytywna 

Wniosek Nr 104 – za-4 (jednogłośnie) – opinia pozytywna 

Wniosek Nr  87 - za-4 (jednogłośnie) – opinia pozytywna 

 

Burmistrz - zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku Komisji rozpatrzenia i 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie  zapewnienia lokali mieszkalnych  repatriantom. 

 

Ad 2 c.d.  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujący projekt  uchwały w sprawie:  

 

e) zapewnienia lokali mieszkalnych  repatriantom, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 2, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

Ad 4 
 W sprawach różnych głos zabrali: 

E.Bury  – pytała czy można zwiedzić monitoring czy trzeba napisać pismo o udostępnienie? 

Burmistrz – powiedział, że należy skierować pismo do Burmistrza. Burmistrz poinformował 

także, że dostaliśmy na rekultywację kilkadziesiąt mln zł. Odkąd Pani M.Piecuch przejęła 

sprawę doszło do porozumienia. Poza tym zmieniła się ustawa. 

 

 

Ad 5 

 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 13.15  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 

              

                     Krystyna Leś 
 

 


